
华泰财险附加免赔额条款（A款） 

 

兹经双方理解并同意，无论本保险合同是否有相反的约定，被保险人对于每次 [ 保险事故 / 

索赔 ] 均应当先自行承担明细表所列免赔额。 

本公司仅对每次 [ 保险事故 / 索赔 ] 超出免赔额的赔偿责任承担支付附加赔付义务。 

本公司可以支付部分或全部的免赔额以对任何索赔或诉讼进行和解，被保险人在收到通知后应

当立即将本公司已支付的免赔额补偿给本公司。 

 

 

G18 Deductible Clause 

 

It is hereby understood and agreed that notwithstanding anything to the contrary contained in this 

Policy, the Insured in respect of each and every [occurrence / claim] shall be responsible for the 

first ________.  

Our Obligation to pay the Supplementary Payments applies only in excess of the above 

deductible amount for each and every [occurrence / claim]. 

We may pay part or all of the deductible amount to effect settlement of any Claim or suit and upon 

notification of the action taken, the Insured shall promptly reimburse us for such part of the deductible 

amount as has been paid by us. 

 


